

# 夏天的風 - 夏季限定雞尾酒

## SEASONAL COCKTAIL - SUMMER

由酒吧經理張子瑜先生以夏至為主題，設計出一系列夏季主題雞尾酒  
Bar Manager Paul Zhang created a series of themed cocktail for this summer inspired by The Summer Solstice

**夏天的風 Summer Breeze** 95  
**Aperol, Homemade Jasmine Tea Syrup, Lemon Juice, Prosecco**

在意大利經典雞尾酒Aperol Spritz的基礎上，融入了中式元素自製茉莉銀針茶糖漿、香橙與薄荷

Inspired by the classic cocktail of Italy Aperol Spritz, a twist with Chinese element homemade Jasmine tea syrup, orange and peppermint

**夏季內格羅尼 Summer Negroni** 95  
**Star of Bombay, Mancino Sweet Vermouth, Amaro, Bitters, Bitter Gourd, Cucumber**

選用了苦瓜與青瓜為內格羅尼帶來全新變奏，以新鮮時蔬味道幫助您在炎熱夏季降火消暑  
Combined bitter gourd and cucumber to create a new version of Negroni, brings out the freshness of vegetables to relieve the heat of summer

**夏至 The Summer Solstice** 120  
**Tito's Vodka, Homemade Lemongrass Syrup, Lychee Puree, Lemon Juice, Champagne, Pea Cake**

選用了嶺南四大名果之一的荔枝，搭配檸檬、香檳並配上北京特色小食豌豆黃  
Selected one of the four famous fruit in Lingnan Lychee as main ingredient for this cocktail pairing with lemon, Champagne, and serve with a piece of pea cake